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Commissie Bestuur 

nr COM Bestuurder datum 
vergadering 

onderwerp actie 
door 

voortgang afgehandeld 

45 Bestuur De Bat 7-9-2018 Ik zal u informeren over de gevolgen van het 
niet-doorgaan van terreinophoging in het 
gebied Perkpolder voor de borgstelling door de 
provincie. 

  Voortgang: het college gaat er nog steeds 
vanuit de huidige garantstelling onder de 
afgesproken voorwaarden geldt.  Van Hulst 
is niets formeel vernomen.  

  

54 Bestuur Van der Velde 18-1-2019 N.a.v. vraag over vergoeding van kosten voor 
opruimen van drugsafval: ik zal de commissie 
rapporteren over de voortgang in het overleg 
met het rijk over een nieuwe rijksregeling voor 
het opruimen van drugsafval.  

  Voortgang per 1 juli 2019:  
Eind maart 2019 heeft de minister in een 
brief aan de TK aangegeven dat een 
structurele subsidieregeling vanuit het rijk 
er niet komt, ook niet voor particuliere 
terreinen. De verantwoordelijkheid ligt bij 
regionale en lokale overheden. Naar 
aanleiding hiervan hebben twee leden van 
de TK (Van Dam en Laan-Geselschap) een 
motie ingediend. Zij wijzen nog eens op de 
uitspraak van de ABRvSt van 27 februari 
2019 (nr. 201800854/1/A1- waarin is 
uitgewezen dat particulieren niet voor 
dergelijke kosten hoeven op te draaien) en 
dat daarom een structurele 
cofinancieringsregeling wel aan de orde 
dient te zijn. Zij verzoeken de regering voor 
het zomerreces 2019 hiervoor met 
voorstellen te komen. 
Volgens de laatste (ambtelijke) 
berichtgeving vanuit het rijk komt er naar 
verwachting op relatief korte termijn 
structureel geld beschikbaar van het rijk 
voor de compensatie van de kosten voor 
het opruimen van illegaal gedumpt 
drugsafval. Het zou om 1 miljoen per jaar 

  



 

 

gaan. De minister heeft toegezegd de TK 
voor het zomerreces te informeren over de 
hoofdlijnen. Wat en wanneer de inregeling 
volgt is op dit moment nog niet duidelijk; 
zodra dit helder is kan worden aangesloten. 

58 Bestuur Pijpelink 18-1-2019 N.a.v. statenvoorstel toekomstige positionering 
onderzoeksfunctie in Zeeland: Ik zal nadat het 
ontwerp van de kwartiermaker voor het 
toekomstige model voor de Zeeuwse 
onderzoeksfunctie uitgewerkt is,  terugkomen 
naar PS en mét PS besluiten tot het 
operationaliseren van het ontwerp (= go/no-go-
moment); 

      

60 Bestuur Van der Maas 18-1-2019 N.a.v. tussenevaluatie 
samenwerkingsverkenning Provincie en 
waterschap Scheldestromen: ik zal een 
werkbezoek aan het waterschap in het kader 
van deze samenwerkingsverkenning 
voorbereiden. 

      

1 Bestuur De Bat 17-5-2019 N.a.v. Q1 rapportages grote projecten en 
risicoparagraaf : ik zal u nader informeren over 
de mogelijke schadeclaim omtrent gebouw Sint 
Jorisdoelen. 

      

6 Bestuur Van der Maas 21-6-2019 N.a.v. Jaarverslag 2018 Four Freedoms door het 
jaar heen: ik zal het onderwijsveld en jongeren 
in het algemeen uitdrukkelijk betrekken bij het 
organiseren van activiteiten in dit kader. 

      

9 Bestuur Polman 6-9-2019 N.a.v. uitwerking afspraken Vlaams Nederlandse 
regeringstop inzake grensknelpunten: ik zal 
regelmatig de voortgang melden van de 
activiteiten van de bestuurlijke werkgroep, 
onder voorzitterschap van de heer Donner en 
de gouverneur van Antwerpen, voor het vinden 
van oplossingsrichtingen voor de in de ITEM-
rapportage beschreven knelpunten. 

      



 

 

10 Bestuur Van der Maas 4-10-2019 N.a.v. besluitenlijst, agendapunt jaarverslag 
2018 commissie bezwaar, beroep en klachten 
van de provincie Zeeland: ik zal ervoor zorgen 
dat in het volgende jaarverslag duidelijker 
weergeven is welke termijn wordt over-
schreden, te weten de termijn van 12 weken. 

      

11 Bestuur Pijpelink 29-11-2019 N.a.v. vraag in commissie over 
grensoverschrijdende stikstofproblematiek: ik 
zal de uitkomsten van het bestuurlijke overleg 
van de drie commissarissen van de Koning van 
de zuidelijke provincies (als rijksheer) en 
Vlaanderen over deze grensoverschrijdende 
aspecten met Provinciale Staten delen. 

      

12 Bestuur Van der Maas 24-1-2020 N.a.v. mededelingen IPO: Ik zal schriftelijk 
antwoorden op de vraag wanneer de 
handelsovereenkomst CETA definitief wordt.  

      

13 Bestuur Van der Velde 24-1-2020 n.a.v. vraag over Marinierskazerne: Ik zal via 
een overzicht PS informeren over alle 
overeenkomsten, doorgelopen stappen en 
toezeggingen vanuit het ministerie van Defensie 
.  

  Afgehandeld met brief GS van 3 maart 
2020, geagendeerd voor PS 4 maart 2020. 
Voorstel: afvoeren op 26 juni 2020 

  

14 Bestuur Van der Velde 24-1-2020 N.a.v. vraag over zandsuppletie: Ik zal bezien of 
ik regie kan nemen en zal daarvoor in overleg 
treden met (kust)gemeenten over fondsvorming 
voor extra suppletie ten behoeve van 
recreatiestranden.   

      

15 Bestuur Pijpelink 24-1-2020 N.a.v. meerjarenbegroting ZB Planbureau: ik zal 
u schriftelijk informeren over het vervolg van 
het traject rond ZB Planbureau. 

  Afgehandeld met brief GS met onderzoek 
Kwink naar data-alliantie in Zeeland, 
geagendeerd cie Bestuur op 15 mei 2020. 
Voorstel: afvoeren op 26 juni 2020. 

  

16 Bestuur Van der Velde 24-1-2020 N.a.v. onderzoek naar samenwerking RUD 
Zeeland met VRZ en GGD:  Ik zal de definitieve 
opdracht voor het onderzoek samenwerking 
van RUD Zeeland met VRZ en GGD delen met 
Provinciale Staten. 

      



 

 

17 Bestuur Pijpelink 21-2-2020 N.a.v. onderzoek Rekenkamer over inhuur en 
uitbesteding: Ik zal het strategische 
personeelsplan na vaststelling door het college 
toezenden en eventueel via een Zicht op Beleid-
bijeenkomst nader toelichten. 

      

18 Bestuur De Bat 21-2-2020 Toezegging van de heer De Bat (GS): zodra meer 
informatie bij het college bekend is over de 
verdere invulling van de topstructuur van North 
Sea Port vanwege het aanstaande vertrek van 
de Nederlandse bestuurder zal ik dit aan de 
commissie melden. 

      

19 Bestuur Pijpelink 15-5-2020 N.a.v. mededeling over data-alliantie: ik zal de 
volgende commissievergadering met een 
procesvoorstel komen om te bepalen welke 
richting dit traject uitgaat, eventueel met 
informatievoorziening in de vorm van een 
Webinar of informatiebijeenkomst. 

      

20 Bestuur Polman 15-5-2020 N.a.v. GS-brief digitaal ter inzage leggen van 
geheime stukken: ik zal in het college aan de 
orde stellen om in het zeer binnenkort af te 
ronden statenvoorstel over digitaal ter inzage 
leggen van geheime stukken uitdrukkelijk 
aandacht te besteden aan het punt van digitale 
veiligheid. 

  Afgehandeld met aanbieden statenvoorstel 
digitaal ter inzage leggen van geheime 
stukken. 
Voorstel: afvoeren op 26 juni 2020 

  

21 Bestuur Polman 15-5-2020 N.a.v. mail WISE over Belgische kerncentrales: 
het college zal dit onderwerp nauwlettend 
volgen en zo nodig partijen eraan houden een 
m.e.r. te laten uitvoeren.  

      

22 Bestuur Van der Maas 15-5-2020 N.a.v. IPO: ik zal de reactie van het IPO op de 
visie op het openbaar bestuur van het 
ministerie van BZK aan de commissie 
toezenden. 

      

                

                

  



 

 

PS-Toezeggingen         

nr COM Bestuurder datum 
vergadering 

onderwerp actie 
door 

voortgang afgehandeld 

83 Bestuur De Bat 17-3-2017 N.a.v. Toetsingskader grote projecten DIP-121: 
Ik zal ervoor zorgen dat het Toetsingskader 
grote projecten minstens één keer per twee jaar 
wordt geëvalueerd.  

  Eenmaal per jaar wordt de aansturing van 
de grote projecten geëvalueerd en vindt 
reflectie plaats tussen Provinciale Staten en 
Gedeputeerde Staten. 
Jaarlijks wordt het werken volgens het 
kader grote projecten geëvalueerd en 
besproken in Gedeputeerde Staten. 

  

167 Bestuur De Bat 7-12-2018 N.a.v. Statenvoorstel Beleidsnota 
Natuurwetgeving: GS zullen de evaluatie van de 
gewijzigde legesverordening naar voren  halen 
en uitvoeren vóór de zomer van 2019.  

  Voor de zomer van 2019. In de commissie 
Ruimte  van 11 januari 2019 heeft de 
portefeuillehouder aangegeven dat GS in de 
evaluatie de brief WBE Reimerswaal en 
ALLE vragen (ook mbt 1Loketfunctie) zullen 
meenemen. SV Legesverordening 
behandeling in commissies Ruimte 14 juni 
en Bestuur 21 juni 2019/PS 5 juli 2019.  
Voorstel cie Bestuur: afvoeren op 26 juni 
2020. 

  

173 Bestuur Van der Velde 1-3-2019 N.a.v. Brief (concept) PS aan GS van 1 maart 
2019 met wensen en bedenkingen over 
overdracht aandelen PZEM NV in Evides NV: ik 
zal - met de andere aandeelhouders in PZEM - 
erop toezien dat er geen nieuwe bonussen aan 
de CEO en managers van PZEM worden 
verstrekt. 

      

26 Bestuur Van der Velde 13-12-2019 N.a.v. brief (concept) PS aan GS met wensen en 
bedenkingen inzake overdracht aandelen PZEM 
NV in Evides NV: 
Ik zal de wensen en bedenkingen van PS 
letterlijk meenemen in de algemene 
vergadering van aandeelhouders PZEM en mij 
daar hard voor maken. 

      



 

 

27 Bestuur Van der Velde 13-12-2019 N.a.v. brief (concept) PS aan GS met wensen en 
bedenkingen inzake overdracht aandelen PZEM 
NV in Evides NV: 
Ik zal begin januari 2020 naar PS terugkomen 
met de uitkomsten van de algemene 
vergadering van aandeelhouders en u 
vervolgens per kwartaal informeren over de 
voortgang c.q. ontwikkelingen in dit dossier. 

      

29 Bestuur Van der Velde 4-3-2020 GS zullen de staten ten minste maandelijks, en 
indien nodig vaker, informeren over de stand 
van zaken van het dossier Marinierskazerne. 

      

34 Bestuur Van der Velde 13-3-2020 N.a.v. brief GS aanstelling speciaal adviseur 
MARKAZ: GS stellen voor PS in een 
vertrouwelijke sessie te informeren over het te 
voeren proces m.b.t. de Marinierskazerne en zo 
mogelijk aansluitend een overleg te organiseren 
met de speciaal adviseur MARKAZ. Aan de 
Statengriffie zal worden gevraagd de 
vertrouwelijke sessie op zo kort mogelijke 
termijn te organiseren. 

      

                

                

Moties             

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang Afgehandeld 

48 Bestuur De Bat 10-11-2017 Roeland (SGP, mede ingediend door CDA, VVD, 
PvdA, D66, CU, PvZ, 50PLUS, GL, SP en PVV) 
waarin GS worden opgedragen:  
* In samenwerking met het Rijk Europa te 
bewegen om financiële middelen beschikbaar te 
stellen voor de sanering van het 
Thermphosterrein; 
* Provinciale Staten periodiek te informeren 

  Voortgang 14-12-2018: over gesproken met 
Zeeuwse lobbyisten. Dossier is nog niet 
afgerond. 

  



 

 

over de voortgang van de lobby richting het Rijk 
en Europa 

74 Bestuur van der Maas 1-3-2019 Willemse (50PLUS met D66, CDA, VVD, PvdA en 
SP) over over de tolvrije WST, dragen het 
college op: 
* om het tolvrij maken van de WST prioriteit te 
geven en hierover gesprekken te starten met 
het Rijk. 

      

14 Bestuur Van der Velde 4-3-2020 Motie 1 ingediend door het lid Van Burg (SGP), 
mede namens PvdA, VVD, CDA, CU, 50PLUS, 
PvZ, SP, FVD, GL, D66, PVV Van Dijk, waarin GS 
wordt opgedragen om het kabinet om 
opheldering te vragen over de beweegredenen 
en onderbouwing van het voorgenomen besluit 
om de mariniers niet in Vlissingen te vestigen 

      

18 Bestuur Polman 29-5-2020 Motie 3 ingediend door het  lid Kool (CDA), 
mede namens CU, D66, PvdA, SGP, VVD en 
50PLUS, over ondermijning. In de motie spreken 
PS uit dat de uitvoering van de aanpak 
'weerbare zeehavens' met prioriteit ter hand 
genomen moet worden i.s.m. gemeente, politie, 
OM en andere partners; Het zeer wenselijk is 
dat er een structurele invulling komt voor de 
formatie van de ondermijnings-bestrijding die 
minimaal de huidige tijdelijk gefinancierde 
formatie betreft.  
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